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Transport solide par charriage et régimes morphologiques : observations en
conditions naturelles

This study is based on the morphological measurement of bedload transport in the field. Bed material transport was reconstructed from the
active layer of the bed and the distances of transport of individual grains on three high gradient tributaries to the Dréme River. Results show
clearly differentiated geomorphic responses to hydrological forcings between morphological regimes of the channels. The application of bedload
transport formulas gave better results for channels in equilibrium conditions. / Cette étude est fondée sur la mesure morphologique du charriage
en conditions naturelles. Elle concerne trois affluents torrentiels de la Dréme sur lesquels le charriage a été reconstitué a partir de la couche
active du lit et des distances de transport des particules. Les résultats montrent des réponses aux sollicitations hydrologiques clairement
différenciées en fonction du régime morphologique des lits. L'application des formules de transport solide donne de meilleurs résultats pour les
lits en équilibre.
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